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 استقلال از خواهرخواندگی ها 
چه سودی برد؟

حالا که علی خطیر از ســـمت مدیریت باشـــگاه استقلال 
کنـــار رفتـــه، فرصـــت خوبـــی اســـت تـــا اتفاقـــات مهـــم 
دوران کوتـــاه مدیریتـــی او را مرور کنیم. یکـــی از اتفاقات 
قابل توجه دوران کوتـــاه مدیریت علی خطیر، پیمان های 
خواهرخواندگی باشگاه استقلال با باشگاه های استقلال 
خوزســـتان، ســـوچی روســـیه و الهلال عربســـتان بود که 
بـــا مانـــور رســـانه ای زیـــاد در صفحه رســـمی اســـتقلال، 
اطلاع رســـانی می شـــد. بـــرای مثـــال، خطیر مدعـــی بود 
که بعد از عقد پیمان خواهرخواندگی با باشـــگاه ســـوچی 
قرار است در کمپ باشـــگاه تمرینی این باشگاه روسی در 
تابســـتان ســـال آینده اردو بزند. بعـــد از خواهرخواندگی 
بـــا همنام خوزســـتانی حتی در رســـانه ها مطرح می شـــد 
کـــه خرید های خارجی اســـتقلال خوزســـتان بـــا دخالت 
مســـتقیم خطیر انجام می شـــود؛ البته که هیچ وقت این 
موضوع بـــه  صورت رســـمی اثبات نشـــد؛ اما هنـــوز نقاط 
پرابهامـــی درباره ایـــن پیمان هـــا وجـــود دارد و نکته مهم 
این اســـت کـــه از این پیمان هـــا هنوز اســـتقلال بهره مند 
نشـــده و ایـــن ســـایر تیم ها بودنـــد که بـــه نحـــوی از آنها 
ذی نفع شـــدند. حالا کـــه علی خطیر از مدیریت باشـــگاه 
اســـتقلال کنار رفته، باید دید آیا اســـتقلال در تابســـتان 
در کمـــپ تمرینی ســـوچی اردو خواهد داشـــت یـــا اینکه 
ایـــن خواهرخواندگی ها صرفـــاً چندبرگه کاغـــذ بوده اند.
درباره اینکـــه خواهرخواندگی با باشـــگاه الهـــلال نیز چه 

دســـتاوردی داشـــته محل بحث بســـیاری است. 

بازگشت کارت ها به باشگاه
برخـــی رســـانه ها قبـــل از بـــازی اســـتقلال مقابل 
ذوب آهـــن از وجـــود مشـــکلاتی دربـــاره کارت های 
بـــازی بازیکنـــان اســـتقلال رونمایـــی کـــرده بودند 
که ایـــن موضـــوع نگرانی هایـــی در پی داشـــت اما 
با پیگیری های ســـمیعی کارت های بـــازی بازیکنان 
از خواجه گیـــری گرفته شـــد تا باشـــگاه اســـتقلال 
ناچار بـــه گرفتن المثنی از ســـازمان لیگ نباشـــد. 
به هـــر حال روشـــن هم بـــود این مشـــکل کوچک 
با پیگیری مدیریت اســـتقلال رفـــع و رجوع خواهد 
شـــد و بعیـــد بـــود کـــه خواجه گیـــری بخواهـــد با 
اقدامـــی نامناســـب باشـــگاه و هـــواداران را مقابل 
خود قرار دهد و سرپرســـت سابق اســـتقلال تمام 
کارت هـــا را بعـــد از جدایـــی به باشـــگاه اســـتقلال 

تحویل داده اســـت.

 صدای هیأت مدیره استقلال
5 روز بعد به گوش بازار رسید

بالاخـــره و بـــا تأخیـــری پنـــج روزه آگهـــی برکناری 
علی خطیر، روی ســـامانه کدال باشـــگاه اســـتقلال 

بارگذاری شـــد. 
با مشـــاهده فایل پیوســـت این اطلاعیه مشـــخص 
شـــد که ســـه عضو هیأت مدیره اســـتقلال تصمیم 
بـــه برکنـــاری خطیـــر گرفتنـــد و نکتۀ جالـــب آنکه 
باشـــگاه اســـتقلال با تأخیر پنج روزه، این اطلاعات 
را بـــه گوش ناظران بورســـی خـــود رســـاند و نهایتاً 
تصمیم گرفت اســـناد مربوط به تغییرات مدیریتی 
در این باشـــگاه را در ســـامانۀ کدال بارگذاری کند. 
بـــا قرارگرفتن آگهـــی تغییـــرات مدیریتی باشـــگاه 
اســـتقلال روی کدال، مجمـــع این باشـــگاه باید تا 
10 روز آینـــده برگزار شـــود تا تیم مدیریتی باشـــگاه 

اســـتقلال ترمیم شود.

وضعیت سهام پیشکسوتان هنوز 
مشخص نیست

با اینکه اســـتقلال به هلدینگ خلیج فارس واگذار 
شـــده اما هنوز تکلیف 5 درصدی که قرار اســـت به 

پیشکسوتان واگذار شود، روشن نیست.
 البته متولیان باشـــگاه اســـتقلال بزودی مشخص 
خواهنـــد کـــرد کـــه پیشکســـوتان بـــه چه شـــکلی 
ســـهامدار باشـــگاه اســـتقلال خواهند شـــد و هنوز 
تکلیف این موضوع به طور قطعی روشـــن نیســـت. 
10 درصد از سهام اســـتقلال نیز متعلق به هواداران 
این باشـــگاه اســـت که درباره شـــکل واگـــذاری نیز 
همچنـــان تصمیـــم قطعـــی اتخـــاذ نشـــده اســـت. 
اســـتقلال در مرحلـــه اول بـــرای شـــش ســـال بـــه 

هلدینـــگ خلیج فارس واگذار شـــده اســـت.
 

پرداخت پول به بازیکنی که از 
فوتبال خداحافظی کرده!

شـــایعاتی دربـــاره برخـــی تصمیمـــات مدیر ســـابق 
اســـتقلال بـــه گوش می رســـد کـــه بســـیار عجیب 
و در نـــوع خود شـــگفت آور اســـت. گفته می شـــود 
مدیـــر برکنـــار شـــده باشـــگاه اســـتقلال در دوران 
مدیریتـــش به بازیکنـــی که از فوتبـــال خداحافظی 

کـــرده پول داده اســـت. 
حـــال اینکـــه مبلـــغ فـــوق مربوط بـــه  طلـــب این 
بازیکن از باشگاه اســـتقلال بوده یا اینکه به عنوان 
هدیـــه به آقای بازیکن داده شـــده روشـــن نیســـت 
اما در پالایشـــی که از ســـوی مدیران جدید باشگاه 
اســـتقلال پیرامون تحرکات مالی باشگاه استقلال 
در گذشـــته شـــده، قطعـــاً اگـــر پولـــی از حســـاب 
اســـتقلال به حســـاب بازیکن ســـابق رفته باشد که 
توجیه پذیر نباشـــد، آقـــای مدیر بایـــد پیرامون این 
تصمیـــم، توضیحـــات محکمه پســـندی ارائه کند. 

به هرحال لازم اســـت که افـــکار عمومی هم بدانند 
مدیران یک باشـــگاه مردمی در ایـــران بودجه ها را 

صرف چه امـــوری کرده اند.

7 استقلال

تجهیز کمپ در تعطیلات پایان فصل بی تفاوتی کمیته داوران به اعتراض استقلالی ها
یکـــی از اهـــداف مالـــکان جدیـــد باشـــگاه 
اســـتقلال تجهیـــز کمـــپ ناصـــر حجـــازی 
اســـت. در ایـــن راســـتا قـــرار شـــده مالکان 
باشگاه استقلال به شـــکلی ویژه به وضعیت 
کمپ ناصـــر حجازی رســـیدگی کـــرده و کم 
وکاســـتی های محل تمرین را برطرف کنند. 
حتـــی جواد نکونام نیز طرحـــی را به مدیران 
باشگاه اســـتقلال ارائه و پیشنهادات خود را 
داده اســـت تا این باشـــگاه شـــرایط تمرینی 
مطلوب تری داشـــته باشـــد. طبـــق آخرین 
تصمیماتی که هلدینگ خلیج فارس گرفته، 
مبلغ قابـــل توجهی بـــرای بهبـــود وضعیت 
کمپ ناصر حجـــازی در نظر گرفته شـــده تا 
این نقطه از متعلقات باشـــگاه اســـتقلال به 
شـــکلی شـــکیل تر در برابر دیدگان هواداران 

و رســـانه ها قـــرار بگیرد. 

انتخـــاب کوپـــال ناظمـــی به عنـــوان داور دیـــدار 
اســـتقلال و ذوب آهن با حاشیه هایی همراه بود. 
ناظمی در دیدار رفت اســـتقلال مقابل ســـپاهان 
به زعم آبی ها بـــا نگرفتن خطا به ســـود این تیم، 
در همـــان صحنـــه یک پنالتی به ســـود ســـپاهان 
گرفـــت و بـــا ایـــن اقـــدام باعث شـــد تـــا اولین و 
آخرین شکست شاگردان نکونام در فصل جاری 
در اصفهان به ثبت برســـد. در روزهای گذشـــته و 
بـــا انتخـــاب کوپال ناظمی شـــنیده می شـــد بجز 
هـــواداران اســـتقلال که ســـعی کردنـــد در فضای 
مجازی به نوعـــی به انتخـــاب ایـــن داور اعتراض 
کنند، باشـــگاه استقلال هم روز گذشـــته در این 
زمینه اقداماتی انجام داد تـــا صدای این اعتراض 
از ســـوی باشـــگاه نیز به کمیته داوران برســـد اما 
نکتـــه قابل توجه این بود که افشـــاریان نســـبت 

به این مســـأله واکنشی نشـــان نداد.
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مالـــکان جدید باشـــگاه اســـتقلال درحالی که 
5 هفتـــه تا پایـــان لیگ برتـــر باقی مانـــده بود، 
اقدام بـــه عزل علـــی خطیر و انتخاب فرشـــید 
ســـمیعی به عنوان سرپرســـت موقت باشـــگاه 

اســـتقلال کردند.
اینکـــه چـــرا در ایـــن برهـــه چنیـــن تصمیمی از 
ســـوی مالکان باشـــگاه اســـتقلال اتخاذ شـــد، 
احتمـــالاً بـــه عوامـــل متعددی مربوط اســـت. 
از جمله دلایلـــی که در تغییر مدیریت باشـــگاه 
اســـتقلال به گوش می رســـد، به مباحث مالی 
برمی گـــردد کـــه علی الظاهـــر موجـــب شـــده 
متولیان باشـــگاه اســـتقلال بلافاصلـــه حکم به 

قطـــع همـــکاری با خطیـــر بدهند.
خطیـــر هرگز تصـــور نمی کرد بعـــد از دعوت به 
مراســـم آیین واگذاری اســـتقلال به هلدینگ 
خلیج فـــارس این گونـــه از ســـمتش برکنـــار 
شـــود. او حتی بـــه نزدیـــکان خود در باشـــگاه 
اســـتقلال کـــه در همـــه ایـــن ایـــام حمایتش 
می کردنـــد، گفته بود به جریان های رســـانه ای 
اعـــلام کننـــد کـــه مدیریـــت اســـتقلال هیچ 
تغییری تـــا آخر فصـــل نخواهد کـــرد اما هرگز 
چنیـــن نشـــد و خـــواب خطیـــر تعبیر نشـــد و 
مالـــکان جدیـــد باشـــگاه اســـتقلال فی الفـــور 

حکم بـــه برکناری او دادند تا مشـــخص شـــود 
همـــه تلاش هایـــی کـــه در این راســـتا شـــد تا 
شـــاید فضـــای رســـانه ای به ســـمتی بـــرود که 
همـــگان تصور کنند خطیر گزینـــه اول مالکان 
جدید باشگاه اســـتقلال برای مدیریت است، 

بی نتیجـــه مانده اســـت.
آنچه مســـلم اســـت اما اســـتقلال در آینده نیز 
بـــا تغییراتـــی در بدنـــه هیـــأت مدیـــره مواجه 
خواهد شـــد و تغییـــرات به همیـــن نقطه ختم 

نمی شـــود.
شـــرکت های  مدیـــران  ز  ا نفـــر  چنـــد  نـــام 
زیرمجموعه هلدینگ خلیج فـــارس برای ورود 
به هیأت مدیره باشـــگاه اســـتقلال مطرح شده 
و هیـــچ بعید نیســـت تعدادی از اســـامی که در 
روزهـــای اخیر به عنـــوان گزینـــه ورود به هیأت 
مدیره آبی ها در فضا رســـانه ای دست به دست 
شده، خیلی زود بر مســـند کار قرار بگیرند و به 
عنوان اعضای هیأت مدیره باشـــگاه اســـتقلال 

مشـــغول به کار شوند.
امـــا ســـؤال مهم تـــر این اســـت که چه کســـی 
به عنـــوان مدیرعامل در باشـــگاه اســـتقلال به 
فعالیت خواهد پرداخت؟ آیا فرشـــید ســـمیعی 
در این ســـمت باقی خواهد ماند و از سرپرست 
موقت به مدیرعامل جدید باشـــگاه اســـتقلال 
تغییر موقعیـــت خواهد داد یا افـــراد دیگری در 

این ســـمت قرار خواهنـــد گرفت؟
 احمـــد شـــهریاری کـــه ســـابق به عنـــوان عضو 
هیـــأت مدیـــره باشـــگاه اســـتقلال فعالیـــت 
می کـــرد، نقشـــی مهـــم در انتخـــاب مدیریـــت 
جدیـــد باشـــگاه اســـتقلال ایفـــا خواهـــد کرد.

شـــهریاری در گذشـــته بـــه عنوان عضـــو هیأت 
مدیره در باشـــگاه اســـتقلال فعال بـــود و جزو 
گروهـــی به حســـاب می آمـــد که موفق شـــدند 
با اســـتقلال بـــه قهرمانی لیـــگ برســـند. او در 
فصل دوازدهم که اســـتقلال قهرمان لیگ برتر 
شـــد، عضو هیأت مدیره باشگاه استقلال بود و 
هرگز با مدیریت این باشـــگاه بیگانه نیســـت و 
بـــه نوعی خود یـــک گزینه مهم بـــرای اداره امور 

باشـــگاه استقلال محســـوب می شود.
تاکنـــون دربـــاره او گفته شـــده که قصـــد ندارد 
به عنـــوان مدیرعامل در باشـــگاه اســـتقلال به 
فعالیـــت بپردازد امـــا خبرهای تـــازه درباره این 
موضـــوع نشـــان می دهـــد کـــه شـــهریاری خود 
نیز به عنوان یـــک گزینه جدی بـــرای مدیریت 
باشـــگاه اســـتقلال محســـوب می شـــود و هیچ 
بعیـــد نیســـت معـــادلات تغییـــر کـــرده و خود 

شـــهریاری که متولـــی اول انتخـــاب مدیرعامل 
آینده باشـــگاه استقلال محســـوب می شود، در 
نهایت مدیریت اســـتقلال را بـــه عهده بگیرد و 
معادلات را بـــه کلی تغییر دهد. اینکه ســـمیعی 
در کنار شـــهریاری به عنوان قائم مقام مشغول 
بـــه فعالیت باشـــد نیـــز قابل ملاحظه اســـت و 
گفتـــه می شـــود شـــاید او در ایـــن ســـمت قرار 
گرفتـــه و شـــهریاری را در راه مدیریت باشـــگاه 
استقلال یاری رســـاند. به هرحال هرچه هست 
باشـــگاه اســـتقلال در نقطه ای قـــرار گرفته که 
باید مدیـــر جدید خود را بشناســـد؛ حال اینکه 
آن مدیر ورزشـــی باشـــد یا غیر ورزشی اما قطعاً 
اســـتقلال فصل بعد ماه هـــا قبـــل از اینکه بازه 
نقل و انتقالات شروع شـــود، مسئول اول خود 
را خواهد شـــناخت و بالطبع سرمربی این تیم 

مشـــخص خواهد بود.

مدیر و سرمربی قطعی قبل از شروع نقل و انتقالات

استقلالوقتنمیکشد
 ارکان اجرایی باتجربه 

نیاز مهم استقلال
در ســـال های گذشته که مدیریت اســـتقلال به شکل سنتی 
جلـــو رفته همـــواره فقـــدان افـــرادی در بخـــش اجرایی که 
صاحب تخصص و تجربه باشـــند، در این باشـــگاه احساس 
شـــده اســـت. با ورود مالـــکان جدید به باشـــگاه اســـتقلال 
انتظار اســـت افـــرادی به عنوان مســـئولان اجرایـــی در این 
باشـــگاه بـــه کار گرفته شـــوند کـــه از کارایی کافـــی بهره مند 
بـــوده و بتواننـــد در حوزه هـــای مربوطه بیشـــترین بازدهی 
را داشـــته باشـــند و در واقـــع بـــازوی قدرتی بـــرای مدیریت 
باشند. متأســـفانه در ســـال های اداره باشـــگاه استقلال به 
شـــکل ســـنتی رســـم بوده رئیـــس دفاتـــر مدیران یـــا برخی 
مشـــاوران، نقش آچار فرانســـه را در باشـــگاه بـــازی کرده و 
بـــه نوعـــی همه نگاه هـــا و مطالبه ها به ســـمت و ســـوی این 
افراد بچرخد و دیگر ارکان باشـــگاهی نقشی در امور اجرایی 

نداشـــته باشند.
ســـازماندهی مدیریتـــی جدیـــد امـــا ایـــن مطالبـــه را رونق 
بخشـــیده کـــه از مالکان باشـــگاه اســـتقلال انتظار داشـــته 
باشـــیم، مدیریتـــی نویـــن را در این باشـــگاه بـــه کار گرفته و 
اجازه ندهنـــد باشـــگاه روی محوریت فرد یا افـــرادی خاص 
بچرخد. حتی ســـابقه داشـــته راننده فلان مدیرعامل نفوذ 
و اثرگذاری بیشـــتری در قیاس با برخی مدیران و مســـئولان 
بخش  هـــای مهم باشـــگاه داشـــته کـــه چنین شـــیوه ای در 
مدیریت باشـــگاه اســـتقلال جز آنکه میان ارکان باشـــگاه و 
مدیرعامل شـــکاف ایجـــاد کند، محصول دیگـــری به همراه 
نداشـــته اســـت. همین کـــه در این راســـتا قرار شـــده تمام 
اقدامات به خصوص مالی در ســـایت کدال بارگذاری شـــود 
تـــا متولیـــان بالاتر در جریـــان اتفاقـــات قـــرار بگیرند، خود 
نشـــان دهنده آغـــاز تغییـــرات اســـت اما بـــه واقـــع آنچه به 
عنـــوان یک مطالبه جدی و کارگشـــا باید مطرح شـــود، این 
است که مســـئولان اجرایی در باشگاه اســـتقلال حقیقتاً در 
این وادی تخصص داشـــته و از سوی مدیران به خوبی به کار 
گرفته شـــوند و مســـئولیت ها به نوعی تقســـیم بندی شود.

گزارش

حمیدرضا عرب
خبرنگار

بـــه احتمـــال زیـــاد تـــا چنـــد روز دیگر 
آرش برهانی به عنـــوان رئیس آکادمی 
اســـتقلال معرفـــی می شـــود. برهانـــی 
زمـــان ریاســـت آجورلـــو هـــم رئیـــس 
آکادمـــی بود و رزومه خوبـــی از خود به 
جـــای گذاشـــت، امـــا با آمـــدن حجت 
کریمـــی شـــرایط فـــرق کـــرد و بعـــد از 
مدتـــی برهانـــی از ســـمت خـــود کنـــار 
گذاشته شـــد. از وقتی آرش از آکادمی 
رفت اوضـــاع و احـــوال تیم هـــای پایه 
خیلـــی بد شـــد، تـــا جایـــی کـــه اخبار 
بســـیار ناامیدکننـــده ای از آن بیـــرون 
آمـــد، حالا امـــا مدیران جدیـــد باز هم 
بـــه ســـراغ مهاجم ســـابق اســـتقلال 
رفتنـــد و قصـــد دارنـــد صفـــر تـــا صـــد 
تیم هـــای پایـــه را بـــه برهانـــی بدهند. 
در ایـــن خصـــوص بـــا مهاجم ســـابق 
اســـتقلال صحبت کردیم تـــا نظرش را 

جویا شـــویم.

مدیران باشگاه دوباره برای ریاست آکادمی 

استقلال به سراغ شما آمده اند، در این 

خصوص توضیح می دهید؟

مـــن از دو هفتـــه پیـــش در خصوص 
آکادمـــی بـــا مدیـــران صحبـــت کردم 
و ظـــرف دو ســـه روز دیگـــر تکلیفـــم 
مشـــخص می شـــود، امـــا بـــه هرحال 
شـــرایط آکادمی عوض شـــده اســـت 
و باید در خصوص یکســـری مســـائل 
می کـــردم.  صحبـــت  مدیـــران  بـــا 
خوشـــبختانه نـــگاه مدیـــران جدیـــد 
حرفه ای اســـت و قصـــد دارنـــد برای 
آکادمـــی هزینـــه کننـــد. وقتـــی برای 
تیم هـــای پایه ســـرمایه گذاری شـــود، 
قطعـــاً نتیجه خوبی خواهد داشـــت. 
من در ســـالی کـــه بـــودم 24 بازیکن 
بـــه لیـــگ معرفـــی کـــردم و خیلـــی 
ارزشـــمند بـــود. بایـــد مـــا بـــا چنین 
ایـــده و برنامه ای در تیم هـــای پایه کار 
کنیم تـــا در نهایت حاصـــل آن را نیز 

در تیـــم بزرگســـال ببینیم.
چرا این بازیکنان جذب تیم بزرگسالان 

استقلال نشدند که استقلال مجبور به 

هزینه کردن اضافی نباشد؟

حـــرف مـــن هـــم همیـــن اســـت. در 
ایـــن خصـــوص بایـــد نـــگاه حرفـــه ای 
باشـــد. خوشـــبختانه نکونـــام چون در 
تیم هـــای اروپایی بـــازی کـــرده نگاهی 
کامـــلاً حرفـــه ای دارد و اگـــر مـــا اصولی 
کار کنیم جـــواد هم از بازیکنان آکادمی 
اســـتفاده می کنـــد. من در ســـال اول 

توانســـتم کارهـــای خوبـــی در آکادمی 
انجـــام دهـــم اما ســـال دوم کـــه موقع 

بهره بـــرداری بـــود، رفتم.
با آقای کریمی به مشکل خوردید، درست 

است؟

در ابتـــدا ایشـــان بـــه مـــن زنـــگ زد و 
بـــرو.«  پیـــش  قـــدرت  »بـــا  گفـــت: 
نمی دانـــم چـــه شـــد کـــه در ادامـــه 
نظرش عوض شـــد، وگرنه ما در سال 
دوم بایـــد بهره بـــرداری می کردیـــم و 
بازیکنان خودمان را در تیم بزرگسال 

اســـتفاده می کردیـــم.
گفته می شود آکادمی مشکلات زیادی دارد؟

قطعاً مشکلات هســـت و در صورتی که 
من بیایم بایـــد با برنامه ریـــزی طولانی 
مـــدت به خواســـته خودمان برســـیم. 

آکادمی نیاز بـــه زمان دارد.
تغییر مدیریت استقلال را مثبت ارزیابی 

می کنید؟

رد  مـــو ر  د خیلـــی  هـــم  ا نمی خو
مدیریـــت حرف بزنـــم. امـــا یکی از 
دوســـتان گفته بود، چـــرا نکونام از 
رفتـــن خطیر خوشـــحال شـــد؟ من 
بـــه ایشـــان می گویـــم: »چـــرا نباید 
خوشـــحال می شـــد.« اســـتقلال با 
مدیریـــت او آرامـــش نداشـــت. اگر 
داشـــت که پنـــج هفتـــه باقیمانده 
به پایان لیگ قهرمانی اش مســـجل 

می شـــد.

برهانی: مدیران جدید برای آکادمی هزینه می کنند 

به نکونام حق می دهم از رفتن خطیر خوشحال باشد

خوشبختانه خوشبختانه 
نکونام چون نکونام چون 

در تیم های در تیم های 
اروپایی اروپایی 

بازی کرده بازی کرده 
نگاهی کاملاً نگاهی کاملاً 

حرفه ای حرفه ای 
دارد و اگر دارد و اگر 
ما اصولی ما اصولی 
کار کنیم کار کنیم 
جواد هم جواد هم 

از بازیکنان از بازیکنان 
آکادمی آکادمی 

استفاده استفاده 
می کندمی کند

گفت و گو

مهدیه دریابیگی
خبرنگار

اســـتقلال بـــرای گرفتن صـــدور مجوز حرفـــه ای همچنان با 
مشـــکلاتی مواجـــه اســـت و موانعی ســـر راه این تیـــم وجود 
دارد. یکـــی از نـــکات مـــورد نظـــر تأییـــد امکانـــات آکادمـــی 
استقلال اســـت. در حال حاضر آکادمی استقلال با رسیدن 
به آنچه مورد تأیید ای اف ســـی اســـت، فاصله زیـــادی دارد و 
بایـــد یکســـری از نکات رعایت شـــود. نکتـــه اول اینکه آرش 
برهانـــی به عنـــوان رئیس آکادمـــی باید مجهز بـــه علم اداره 
تیم هـــای پایـــه شـــود. برهانـــی دو دوره کلاس دانش افزایی 
را گذرانـــده و از ایـــن لحاظ خـــودش را برای ریاســـت آماده 
کرده اســـت. نکته دیگر این اســـت کـــه تیم هـــای پایه باید 

مجهز به مرکز پزشـــکی، بدنســـازی، روانشناســـی و چندین 
کلاس مختلـــف جانبـــی از جمله کلاس آشـــنایی به قوانین 
دوپینـــگ باشـــد. ای اف ســـی برای صـــدور مجـــوز حرفه ای 
بـــه کشـــورها می فرســـتد و هیچ گونـــه  بـــازرس  هرســـاله 
مدارک خـــلاف واقعی مـــورد تأییـــد بازرســـان نخواهد بود. 
پس اســـتقلال بـــرای گرفتن مجـــوز بدون حـــرف و حدیث 
بایـــد طی فرصـــت پیش آمـــده نقصان هـــای پیـــش آمده را 
برطـــرف کنـــد. از قـــرار معلـــوم برهانـــی برای حـــل نواقص 
آکادمی فرصت شـــش ماهه خواســـته و قرار اســـت هر ســـه 
ماه یکبار پیشـــرفت کاری را به ســـمع و نظر مدیران برساند.

طی چند وقت اخیر که مدیران جدید باشـــگاه اســـتقلال 
ریاســـت را برعهده گرفته اند در نخســـتین گام سراغ آرش 
برهانـــی رفتند تا مهاجم ســـابق اســـتقلال را بـــه این تیم 
برگرداننـــد. برهانی زمانی که ریاســـت آکادمی اســـتقلال 
را برعهـــده داشـــت افتخاراتـــی به دســـت آورد کـــه قابل 
چشم پوشـــی نیســـت. برهانـــی با ایـــن رزومه ایـــن روزها 
پشـــت میز مذاکـــره با مدیران جدید اســـتقلال نشســـته 
اســـت و در خصـــوص گرفتن دوبـــاره آکادمی قصـــد دارد 
برنامـــه پنج ســـاله ای بـــرای تیم های پایه داشـــته باشـــد. 
برهانـــی در ایـــن خصـــوص مذاکراتـــی هـــم بـــا نکونـــام 

داشـــته اســـت تا بتوانـــد از تیم هـــای پایه بازیکنانـــی را به 
تیـــم بزرگســـال معرفـــی کند و ایـــن طرح مورد اســـتقبال 
نکونـــام نیز قـــرار گرفته اســـت. گفتـــه می شـــود مدیران 
جدیـــد هم بـــه برهانی قـــول داده اند بودجـــه خوبی را به 
تیم هـــای پایـــه تزریق کننـــد تا برهانـــی به لحـــاظ هزینه 
دغدغه ای نداشـــته باشـــد. پیـــش از این، مســـائل مالی 
مشـــکلات عدیده ای را بـــه وجود آورده بـــود که حتی یکی 
از طلبـــکاران اســـتقلال بـــرای رســـیدن به طلبـــش تمام 
لباس هـــای بازیکنان را از انبار لبـــاس خالی کرد که باعث 

جنجال در آکادمی شـــد.
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